
Sak 06/12 Markveien 60 - søknad om rammetillatelse for bruksendring fra forretning til 

forretning med bevertning 

Forslag fra V: 

Byutviklingskomiteen støtter bydelsdirektørens forslag med følgende merknad: 

Byutviklingskomiteen ser det som positivt med etablering av kaffebar i et område av bydelen 

som trenger mer positiv aktivitet. Av hensyn til Grünerløkka sykehjem som nærmeste nabo, 

vil komiteen dog anbefale at det ved eventuelle senere søknader for lokalet ikke gis 

serveringsbevilling for alkohol.   

 


